
Styrelsemöte 20210314

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas av Ordförande
Närvarande:
 Martin Lindbom
 Fredrik Grunte
 Monica Enqvist
 Anna Sager
 Amanda Aspling
 Johan Engvall
 Therese Andersson
 Marcus Hedlund

§2 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

§3 Godkännande av föregående protokoll
Föregående protokoll godkänns.

§4 Ekonomi
Februari +78 000kr. Totalt innestående medel 682 697kr

§5 Ordförande har ordet. 
 Elskåpet vid rinken har fått ett 220V uttag.
 Klubben har fått väggpanel i sponsring för att tillverka en isolerad behållare till 

spolutrustning till nästa vintersäsong.
 Inbrottet på Mellevi: Ersättningen från försäkringsbolaget är inte avslutat men är nu 

41000kr.
 Sportlovsaktiviteterna: 

o Det blev en dag på isrinken. Resten av dagarna regnade bort. 
o Badmintonen i sporthallen under vardagskvällarna fungerade bra. Ska titta på 

om det går att anordna flera dagar.
 Kommunens verksamhetsstöd: Om vi får mindre i aktivitetsstöd i år än förra året så 

täcker kommunen upp mellanskillnaden

§6 Rapport från sektioner
 Fotbollen. 

Eventuellt så får man börja spela matcher from 2 maj.
Upplandscupen är inställd.
Damfotbollen drog sig ur från matcher. Dom vill träna ett år till.
Johan kollar upp om det går att anmäla klubben till fotbollsskolan. 
Fredrik ska kolla om han kan ställa upp som vuxen till fotbollsskolan.



Amanda ska kolla upp hur många som kan tänkas ställa upp till fotbollsskolan.
Johan har fått ett pris på en ny kritmaskin. Den kostar 15000kr.
Vi pratade om olika fonder som det finns pengar att söka ifrån.

 Handbollen: 
Träningsmatchen mot Enköping sändes på Solid. Sändningen sköttes av Enköping.
Handbollsskolan tränar på.
Tröjor ska delas ut på avslutningen för handbollskolan.

 Innebandy. 
Säsongen avslutas efter mars. 
Inga matcher finns bokade än då man avvaktar Corona läget.
Martin kollar upp vad kommunen säger om att låta vuxna spela badminton.

 Skidor/Rink/Friskvård. 
Friskvården kör på utomhus.
Barngympan ligger nere än så länge. Om det går att genomföra gympan i höst så 
finns det föräldrar som är intresserade av att hjälpa till.
Skidspårningen faktureras kommunen.
Rötskadebesiktning av stolparna vid rinken ska ske vart 8:e år.
Stålkraftkonsult utför besiktningen. Kostnaden för detta är 1000kr. Styrelsen 
godkände detta. Martin beställer uppdraget genom att ge det till Marcus H.

 Festkommittén. 
Allt ligger nere pga. Corona.
Valborg diskuterades. Om man ska ha en brasa så att folk kan slänga ris men utan 
fest. I så fall behövs brandvakter, frågan tas upp igen vid nästa möte.

§7 Föranmälda frågor.
 Investering av försäkringsersättningen diskuterades:

Martin lägger upp en intern inköpslista på det som köpas in för att ersätt det som 
blev stulet eller sönderslaget. Listan delas med övriga i styrelsen där en öppen dialog 
förs om investeringarna.

 Möte med kommun om rinken
Martin och Johan har haft ett första möte med kommun om att få fram ett avtal som 
reglerar ansvarsfrågan om plogning och spolning av rinken och parkeringsyta, mellan 
FSK och kommun.
Det kommer att ske ett uppföljningsmöte där Markus ska vara med. Han kan redovisa 
för hur många timmar som är nedlagda i år på isen.

 Möte med kommun om Arvsfonden och padelhall:
Ett första möte med kommunen har hållits om hur den kan hjälpa till om FSK skulle 
söka bidrag från allmänna arvsfonden till en padelhall i Fjärdhundra.
Mer undersökningar krävs för att besluta om ett sådant arbete med bidragsansökan 
ska påbörjas, frågan tas upp igen vid nästa möte.

 Pratade om att spara avslutningspengarna för lagen till en kickoff istället pga rådande 
omständigheter.

 Om olika lag vill ha bidrag till olika aktiviteter så får dom kontakta styrelsen.



§8 Övriga frågor

§9 Nästa möte
Nästa möte hålls den 11 april kl 18 via Teams.

§10 Mötets avslutande
Ordf. tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Sekreterare: __________________________________ DAT______________

Ordförande: __________________________________ DAT______________

Justerare: __________________________________ DAT______________


